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Udruženje pulmologa Republike Srpske 
Dana: 08.10.2013.godine 
 
 
 
 

Zapisnik sa sjednice Upravnog odbora Udruženja pulmologa/pneumoftiziologa RS 
održane 08.10.2013.godine 

 
 
Sjednici prisustvovali :Dr Marina Rakić-Panić, Dr Snežana Kutlešić –Stević, Dr Draže Obradović, Prof.dr 
Mirko Stanetić i Branislava Jeremić glavna sestra Klinike. 
 
Odsutni:Prof.dr Marinko Vučić,Prof.dr Krsto Jandrić,Prof.dr Peđa Kovačević i Dr Milutin Đilas. 
 

Dnevni red: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice,14.05.2013.g. 
 
2. Usvajanje izvještaja o održanim majskim pulmološkim danima 2013. 

a. Organizacioni, 
b. Financijski, 
c. Stručni časpopis 

3. Donošenje odluke o datumu,mjestu održavanja i generalnom sponzoru za majske pulmološke 
dane 2014. 

4. Izvještaj o realizaciji zaključaka okruglog stola iz 2012.godine 
5. Aktivnosti Udruženja pulmologa/pneumoftiziologa oko eventualne korekcije liste  lijekova, 

pulmoloških predavanja van redovne nastave na medicinskim fakultetima, organizacija 
pulmoloških skupova, izrada stručnih vodiča... 

6. Razno  
a. Slava Klinike za plućne bolesti 
b. Saglasnost Udruženja za reprint GINA smjernica za astmu 
c. Zahtjevi članova udruženja 

 
 
 
 

 
 

 
1.-Upravni odbor Udruženja pulmologa/pneumoftiziologa RS usvojio je zapisnik sa 

prethodne sjednice,koja je održana 14.05.2013.g. 
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2.Usvojen je izvještaj o održanim „Majskim pulmološkim danima 2013.“u Tesliću,sa 

primjedbom Predsjednika udruženja pulmologa da je bio mali broj prijavljenih radova iz 
Republike Srpske i da treba na vrijeme apelovati na sve pulmologe iz Republike Srpske na većem 
angažmanu oko uzimanja učešća u prijavljivanju stručnih radova. 

-Usvojen je financijski izvještaj o plaćenim troškovima u vezi održanog Simpozijuma,koji 
je prikazan i evidentiran u prethodnom zapisniku od 14.05.2013.i koji je predočen svim 
članovima Upravnog odbora. 

-U vezi stručnog časopisa, Prof. Kovačević je zadužen da maksimalnim angažovanjm 
doprinese daljem napredku časopisa odnosno da svim članovima dostavi redosljed dogadjaja koji 
će se dešavati u narednoj godini s mogućnošću online  prezentacije. 

 
3.Donešene su odluke u vezi održavanja „Majskih pulmoloških dana 2014.g. 
a)Usvojen je prijedlog za generalnog  sponzora je  Roche d.o.o.Roche Ltd koji bi na sebe 

trebao da preuzme sve obaveze oko  stručnog  časopisa,svečane večere i večernjeg Simpozijuma. 
b)Usvojen je prijedlog datuma za  održavanje Simpozijuma je  22.-24.5.2014.g.,u Etno 

selu Stanišići-Bijeljina,gdje postoji mogućnost smještaja za 250 ljudi. 
c)Prvi poziv za obavještenje bi trebalo poslati već u narednih 10 dana,a karcinom pluća bi 

trebao da bude na prvom mjestu tema za izlaganje. 
d)U  Organizacionom odboru pored članova UO, potrebno je da bude i Dr Trifković iz 

bolnice Bijeljina, 
e) Usvojen je prijedlog je da cijena kotizacije ostane na prošlogodišnjem nivou.  
f) Koordinator aktivnosti Predsjednik Udruženja 
 
4. Zbog toga što iako su zaključci dostavljeni svim institucijama i pojedincima, a praktično 

ništa se nije desilo povodom toga, potrebno je ponovo pismeno podsjetiti Institucije i pojedince 
na iste uz adekvatan dopis. Zadužen u ime udruženja, predsjednik Udruženja. 

 
5. Sa jasnom željom da Udruženje želi da učestvuje i doprinese kvalitetu kroz stručna 

mišljenja i sugestije u vezi eventualne korekcije liste lijekova, pulmoloških predavanja van 
redovne nastave na medicinskim fakultetima,izrade stručnih vodiča,organizacije pulmoloških 
skupova i sl. potrebno je uputiti  dopis svim farmaceutskim kompanijama, katedri, Komori 
doktora medicine. Zadužen Predsjednik udruženja. 

  
6.Razno 
a)Slava Klinike za plućne bolesti se već tradicionalno održava  i ove godine(14.11.2013.-

Sv.Kozma i Damjan-Vračevi). Potrebno je pozvati i poslati pozivnice svim 
pneumoftiziolozima/pulmolozima  Republike Srpske kao i do sada na svečanost. Upravni odbor je 
donio odluku da se za ovu namjenu izdvoji najviše do 4000,-KM. Zadužen Načelnik Klinike i 
Glavna sestra Klinike. 

 
b) Odobren je zahtjev GSK za izradu novih GINA smjernice za astmu,uz obavezu da se u 

materijalu za RS koristi logo Udruženja na štampanom materijalu, kako bi time i Institucionalno 
Udruženje stajalo iza istih.  

 
c)Zahtjevi članova udruženja za finansijsku pomoć oko odlaska na medjunarodni 

kongres,nisu odobreni, jer ne postoji stalni izvor finansiranja.Do sada je udruženje pomoć 
odobravalo samo iz zdravstvenih razloga. 

d) na sledećoj sjednici UO Udruženja je potrebno donijeti odluku o održavanju Skuštine 
Udruženja, na kojoj bi se raspravljalo o daljim aktivnostima i članarini. 
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Predsjednik Udruženja pulmologa RS 

        Prof.dr sc med.Mirko Stanetić 


